
Tyczyn, dnia 20 kwietnia 2018 r.  

Rada Miejska 

ROR.0002-1.49.2018 

 

 

 

Protokół Nr 49/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Tyczynie w dniu 20 kwietnia 2018 r. 
Obrady odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego. 

 

 

Ad.1. Otwarcie sesji.  

Obrady XLIX sesji Rady Miejskiej VII kadencji w Tyczynie o godz. 9.00 otworzył Adam Skow-

roński Przewodniczący Rady Miejskiej. Powitał radnych i zaproszonych gości.  

Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z listą obecności (załącznik nr 1) na sali znajduje się 13 

radnych, co stanowi kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

   

Ad.2.  Ustalenie porządku obrad. 

Radni nie wnieśli wniosków ani uwag do porządku obrad. 

Porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Wybór Komisji Wnioskowej. 

4. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Tyczyn z organizacjami pozarzą-

dowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego”  

za rok 2017. 

5. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2017 rok dla gminy Tyczyn. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie IX zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków  Zagospoda-

rowania Przestrzennego Gminy i Miasta Tyczyn. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII.339.18 Rady Miejskiej w Tyczynie 

z dnia 23 lutego 2018 r. dotyczącej udzielenia pomocy rzeczowej Województwu  Podkarpac-

kiemu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII.341.18 Rady Miejskiej w Tyczynie 

z dnia 23 lutego 2018 r.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2018 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie podziału gminy Tyczyn na stałe obwody głosowania, ustalenia 

ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

12. Informacja o międzysesyjnej działalności Burmistrza. 

13. Sprawy różne, wolne wnioski. 

14. Zapytania i interpelacje. 

15. Informacja o wnioskach z poprzedniej sesji. 

16. Głosowanie wniosków zgłoszonych podczas sesji. 

17. Zakończenie sesji. 
 

Ad.3. Wybór Komisji Wnioskowej. 

Do Komisji Wnioskowej zaproponowano radnych: Grzegorz Lamparta, Eugeniusza Malaka i 

Tomasza Oleniacza. 

Rada w obecności 13 radnych - 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach 

„wstrzym. się” – wybrała Komisję Wnioskową w zaproponowanym składzie. 
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Ad.4. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Tyczyn z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego” 

za rok 2017. 

- Inspektor Krystyna Knutel przedstawiła sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy 

Gminy Tyczyn z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działal-

ność pożytku publicznego” za rok 2017. 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Tomasz Chlebek poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 17 kwietnia br. wysłuchała sprawozdania z realizacji „Pro-

gramu współpracy Gminy Tyczyn z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego” za rok 2017. Członkowie Komisji nie wnieśli 

uwag do sprawozdania. 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

 

Ad.5. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2017 rok dla gminy Tyczyn. 

- Kierownik M-GOPS Barbara Lew przedstawiła ocenę zasobów pomocy społecznej za 2017 rok 

dla gminy Tyczyn. 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Tomasz Chlebek poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 17 kwietnia wysłuchała oceny zasobów pomocy społecznej za 

2017 rok dla gminy Tyczyn. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący odczytał projekt rekomendacji Rady Miejskiej w Tyczynie, następującej treści:  

„Przedstawiona analiza zadań realizowanych przez Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecz-

nej za 2017 r. pozwala na określenie w roku bieżącym istotnych kierunków działań dotyczących:  

- zabezpieczenia potrzeb związanych z procesem starzenia się społeczeństwa, 

- tworzeniem i zapewnieniem rodzinom przeżywającym trudności, wsparcia i pomocy asystenta 

rodziny,   

- pomocy rodzinom objętych działaniami wynikającymi z ustawy o przeciwdziałaniu przemocy 

w rodzinie,  

- pomocy i ochrony najsłabszych grup społecznych zagrożonych wykluczeniem społecznym.  

Rada Miejska rekomenduje przyjęcie „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2017 dla gmi-

ny Tyczyn”, jako dokumentu diagnozującego potrzeby naszych mieszkańców. 

Radni Rady Miejskiej przyjęli zaproponowaną rekomendację bez uwag. 

 

Ad.6. Uchwała: w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności. 

- Inspektor Aleksandra Szymańska omówiła projekt uchwały. Powiedziała m.in., że działki 

ewidencyjne nr 1248/4 o pow. 0,8838 ha, 1248/5 o pow. 0,0158 ha, 1248/6 o pow. 0,9227 ha 

położone w Borku Starym stanowią współwłasność Gminy Tyczyn i osoby fizycznej Pana An-

drzeja Beckera po ½ części. W celu lepszego zagospodarowania i możliwości rozporządzania 

swoim udziałem konieczne jest zniesienie współwłasności.   

- Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Środowiska poinformował, że Komisja na posiedze-

niu w dniu 18 kwietnia br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zniesienie współwłasności. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Rada w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” – podjęła 

uchwałę Nr XLIX.352.18 w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie współwłasno-

ści. 
 

Ad. 7. Uchwała: w sprawie uchwalenia IX zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zago-

spodarowania Przestrzennego Gminy i Miasta Tyczyn. 
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- Inspektor Krzysztof Zawiła przedstawił projekt uchwały stwierdzając, że podstawą sporządze-

nia IX zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy i 

Miasta Tyczyn była uchwała Nr XXII.146.16 Rady Miejskiej w Tyczynie z dnia 22 kwietnia 

2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia IX zmiany Studium Uwarunkowań i Kierun-

ków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy i Miasta Tyczyn. Celem zmiany, w myśl uchwa-

ły intencyjnej, jest uwzględnienie wniosku indywidualnego wnioskodawcy, dotyczącego wyzna-

czenia terenów przeznaczonych na rozwój budownictwa mieszkaniowego jednorodzinnego na 

dotychczasowej części strefy rolno-osadniczej. Jednym z podstawowych kierunków rozwojo-

wych miasta i gminy Tyczyn, przejawiającym się także w dotychczas podejmowanych zmianach 

studium jest rozwój mieszkalnictwa jednorodzinnego. Pomimo, iż IX zmiana Studium ma cha-

rakter punktowy spełnia jeden z głównych celów dotychczasowego brzmienia studium, jakim 

jest: tworzenie zwartych obszarów zabudowy o architekturze obiektów dostosowanej do cech 

regionu i krajobrazu, z funkcjonalnym układem komunikacji wewnętrznej i dogodnymi powią-

zaniami z otoczeniem, wyposażonych w infrastrukturę techniczną. Wiąże się to z lokalizacją 

obszaru objętego IX zmianą Studium w bezpośrednim sąsiedztwie zabudowy mieszkaniowej, 

zaopatrzonej w niezbędne instalacje bytowe jak również pośrednio z zabudową mieszkaniową 

jednorodzinną przy ul. Św. Rocha (w tym także rozwijającą się nowopowstałą zabudową w 

kierunku obszaru objętego IX zmianą studium) tworząc tym samym spójny układ funkcjonalno-

przestrzenny. Cel ten spełniają również przyjęte w zmianie studium rozwiązania dotyczące 

tworzenia spójnej, wpisującej się w dotychczasowy charakter zabudowy. Ponieważ całość obsza-

ru znajdującego się w granicach IX zmiany Studium wskazuje się, jako tereny pod zabudowę 

mieszkaniową jednorodzinną, a tym samy nie stanowią terenów przeznaczonych pod zalesienie i 

uprawę rolną. W IX zmianie Studium nie ustala się dla tego obszaru kierunków i zasad kształto-

wania rolniczej i leśnej przestrzeni produkcyjnej. Przy podjęciu opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu objętego IX zmianą Studium następować będzie 

konieczność przeprowadzenia procedury dotyczącej pozyskania zgody na przeznaczenie terenów 

rolniczych na cele nierolnicze posiadające klasę gruntu RIIIb w granicach działek nr 46/3, 46/4/ i 

46/6. IX zmiana Studium nie przewiduje wystąpienia zobowiązań finansowych ze strony gminy 

wynikających z konieczności nabycia nieruchomości pod drogi publiczne. Zapewniono udział 

społeczeństwa w pracach nad IX zmianą Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowa-

nia Przestrzennego gminy i miasta Tyczyn, w tym przy użyciu środków komunikacji elektro-

nicznej oraz zachowano jawność i przejrzystość procedur planistycznych. O przystąpieniu do 

sporządzenia IX zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Tyczyn wraz z prognozą oddziaływania na środowisko w ramach strategicznej oceny 

oddziaływania na środowisko zamieszczono ogłoszenie w prasie, na tablicach ogłoszeń, w spo-

sób zwyczajowo przyjęty w Gminie, obwieszczenie na stronie internetowej Urzędu Miejskiego 

w Tyczynie – o podjęciu uchwały Nr XXII.146.16 Rady Miejskiej w Tyczynie z dnia 22 kwiet-

nia 2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia IX zmiany Studium Uwarunkowań i Kie-

runków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy i Miasta Tyczyn, określając formę, miejsce i 

termin składania wniosków dotyczących przedmiotowej zmiany Studium – nie krótszy niż 21 

dni od dnia obwieszczenia. Zawiadomiono na piśmie organy właściwe do uzgadniania i opinio-

wania projektu IX zmiany Studium, w tym Gminną Komisję Urbanistyczno-Architektoniczną. 

Wystąpiono o uzgodnienie zakresu i stopnia szczegółowości prognozy oddziaływania na środo-

wisko do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Rzeszowie oraz Państwowego Powia-

towego Inspektora Sanitarnego w Rzeszowie. Sporządzono prognozę oddziaływania na środowi-

sko oraz uzyskano opinię Gminnej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej o projekcie IX 

zmiany Studium, opinie i uzgodnienia dotyczące rozwiązań przyjętych w projekcie IX zmiany 

Studium od właściwych organów i instytucji. Projekt IX zmiany Studium Uwarunkowań i Kie-

runków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy i Miasta Tyczyn wraz z prognozą oddziały-

wania na środowisko – wyłożono do publicznego wglądu w terminie od 02 lutego do 02 marca 
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2018 r. oraz przeprowadzono dyskusję publiczną w dniu 08 lutego 2018 r. wraz z możliwością 

wnoszenia uwag, w tym również w postaci elektronicznej, do dnia 26 marca 2018 r. Ogłoszenie 

o wyłożeniu do publicznego wglądu ukazało się w artykule prasowym w dniu 25 stycznia 2018 

r., umieszczono obwieszczenie na tablicy ogłoszeń Urzędu Gminy i Miasta Tyczyn oraz w Biu-

letynie Informacji Publicznej i stronie internetowej gminy. W ustalonym terminie na wniesienie 

uwag, nie wpłynęły uwagi do Burmistrza Tyczyna. 

- Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Środowiska Ryszard Fornal poinformował, że Komi-

sja na posiedzeniu w dniu 18 kwietnia br. pozytywnie zaopiniowała projekt w sprawie uchwale-

nia IX zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy i 

Miasta Tyczyn. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Rada w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” – podjęła 

uchwałę Nr XLIX.353.18 w sprawie w sprawie uchwalenia IX zmiany Studium Uwarun-

kowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy i Miasta Tyczyn. 

 

Ad.8. Uchwała: w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII.339.18 Rady Miejskiej w Tyczynie  

z dnia 23 lutego 2018 r. dotyczącej udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Podkarpackie-

mu. 

- Inspektor Stanisław Frączek przedstawił projekt uchwały. Powiedział, że w uchwale o udziele-

niu pomocy rzeczowej Województwu Podkarpackiemu tytuł projektu określał „Przebudowę 

drogi”, w związku z poszerzeniem pasa drogowego i wejściem w działki zmienił się tytuł projek-

tu na „Rozbudowa drogi”, stąd konieczność zmiany uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował, że Komisja 

na posiedzeniu w dniu 19 kwietnia br. pozytywnie zaopiniowała projekt w sprawie zmiany 

uchwały Nr XLVII.339.18 Rady Miejskiej w Tyczynie z dnia 23 lutego 2018 r. dotyczącej 

udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Podkarpackiemu.  

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Rada w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” – podjęła 

uchwałę Nr XLIX.354.18 w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII.339.18 Rady Miejskiej w 

Tyczynie z dnia 23 lutego 2018 r. dotyczącej udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

Podkarpackiemu. 

 

Ad.9. Uchwała: w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII.341.18 Rady Miejskiej w  Tyczynie z 

dnia 23 lutego 2018 r. 

- Inspektor Stanisław Frączek przedstawił projekt uchwały. Powiedział, że wydane warunki na 

przebudowę drogi wojewódzkiej Nr 878 Rzeszów – Dylagówka wraz z budową chodnika w 

Kielnarowej i Borku Starym obejmowały zakres robót w pasie drogowym. W związku z tym 

tytuł projektu określał zadanie, jako „Przebudowa drogi”. Podczas opracowywania projektu i 

uzgodnieniu w PZDW w Rzeszowie określił poszerzenie drogi i wejście w teren na odcinku 

czterech działek, w związku, z czym zmienił się tytuł projektu w Kielnarowej z „Przebudowa 

drogi” na „Rozbudowa drogi”. 

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował, że Komisja 

na posiedzeniu w dniu 19 kwietnia br. pozytywnie zaopiniowała projekt w sprawie zmiany 

uchwały Nr XLVII.341.18 Rady Miejskiej w  Tyczynie z dnia 23 lutego 2018 r. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Rada w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” – podjęła 

uchwałę Nr XLIX.355.18 w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII.341.18 Rady Miejskiej w 

Tyczynie z dnia 23 lutego 2018 r. 
Ad.10. Uchwała: w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2018 r. 

- Skarbnik Barbara Matuła przedstawiła projekt uchwały i jej uzasadnienie.  
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W trakcie omawiania projektu uchwały Pani Danuta Szyszka – sołtys wsi Matysówka zwróciła 

się z wnioskiem o przekazanie środków Rady Sołeckiej dla SP w Matysówce oraz dla MGOK w 

Tyczynie. 

Przewodniczący zarządził 5 minut przerwy ( 9.30-9.35). 

Po przerwie Pani Skarbnik naniosła zmianę następującej treści: 

„ Wydatki przeniesienia pkt. 3 Rada Sołecka w Matysówce przekazuje kwotę 2.500,00 zł dla 

Szkoły Podstawowej w Matysówce na zakup kosiarki oraz kwotę 1.000,00 zł dla M-GOK w 

Tyczynie na zakup i wymianę blatów w stolikach w Domu Ludowym w Matysówce.” 

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował, że Komisja 

na posiedzeniu w dniu 19 kwietnia br. pozytywnie zaopiniowała projekt w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2018 r. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały wraz z poprawką. 

Rada w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” – podjęła 

uchwałę Nr XLIX.356.18  wraz z poprawką w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy 

Tyczyn na 2018 r. 

 

Ad.11. Uchwała: w sprawie podziału gminy Tyczyn na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 

numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

- Sekretarz Jadwiga Kłos przedstawiła projekt uchwały i jej uzasadnienie. Powiedziała, że pro-

jekt uchwały nie przewiduje zmian w podziale gminy na stałe obwody głosowania. Ustalenie 

obwodów głosowania na charakter stały i może podlegać zmianie w ściśle określonych okolicz-

nościach wymienionych w ustawie tj. w przypadku zmiany granic gminy, zmiany liczby miesz-

kańców w gminie lub obwodzie. Zgodnie z Kodeksem wyborczym stały obwód głosowania 

powinien obejmować od 500 – 3000 mieszkańców. Wszystkie obwody głosownia w gminie 

Tyczyn dają możliwość przeprowadzenia sprawnej obsługi wyborów. Projekt uchwały przewi-

duje przeniesienie siedziby obwodowej komisji wyborczej w Matysówce ze Szkoły Podstawo-

wej do Domu Ludowego gdzie po remoncie są zdecydowanie lepsze warunki lokalowe.  

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisarza Wyborczego w Rzeszowie. 

Projekt uchwały był przedstawiany na wszystkich Komisjach Rady Miejskiej, ale nie był proce-

dowany. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały. 

Rada w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” – podjęła 

uchwałę Nr XLIX.357.18 w sprawie podziału gminy Tyczyn na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.   

 

Ad.12. Informacja o międzysesyjnej działalności Burmistrza. 

- odbyło się spotkanie Rady Dialogu Społecznego, dotyczące poszerzenia granic miasta Rzeszo-

wa, 

- wystąpiliśmy z wnioskiem do programu „Rządowy program na rzecz rozwoju oraz konkuren-

cyjności regionu poprzez wsparcie lokalnej infrastruktury drogowej” (dofinansowanie do 80%), 

- odbyły się kolejne spotkania z dyrektorami, arkusze zostały przekazane do ZNP, 

- od 1 kwietnia wprowadzona została podwyżka dla nauczycieli, 

- odbyło się posiedzenie MRGT, 

- pojawił się problem zakłócania ciszy nocnej na terenie Orlika w Tyczynie, 

- nadal trwają wydarzenia zawiązane z obchodami 650- lecia lokacji Tyczyna, 

- odbyło się przedstawienie z okazji 140 – lecia istnienia Zgromadzenia Sióstr Dominikanek  

w wykonaniu dzieci przedszkolnych, 

- w Gimnazjum w Tyczynie odbyły się halowe mistrzostwa Polski w łucznictwie, 

- zakończyły się spotkania sprawozdawcze OSP i spotkania z mieszkańcami. 
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- Przewodniczący RM zapytał czy nauczyciele mają zapewnione etaty, jaka jest wysokość pod-

wyżki dla jednego nauczyciela. 

- Burmistrz J. Skotnicki odpowiedział, że w br. roku nie ma problemów z zatrudnieniem. Pod-

wyżki natomiast będą wynosić odpowiednio od 123 zł do 168 zł, w zależności od stopnia awan-

su zawodowego. 

- Radny T. Oleniacz zapytał czy na chwilę obecną prowadzone są rozmowy z miastem Rzeszów, 

dotyczące włączenia Matysówki. 

- Burmistrz J. Skotnicki odpowiedział, że nie są prowadzone takie rozmowy.  

 

Ad.13. Sprawy różne, wolne wnioski. 

- Radny Tomasz Chlebek omówił przebieg obrad i przedstawił uchwały podjęte na sesji MRGT. 

- Przewodniczący RM zaproponował do pocztu sztandarowego z okazji obchodów uchwalenia 

Konstytucji 3 Maja Radnych: Jadwigę Czarnik, Genowefę Szawarę i Zdzisława Prokopa. Przy-

pomniał Radnym o obowiązku składania oświadczeń majątkowych do dnia 30 kwietnia. Poprosił 

Inspektora K. Zawiłę o przedstawienie procedury budowy masztu sieci P4 przy ul. Mickiewicza 

w Tyczynie. 

- Inspektor UM K. Zawiła powiedział, że 11.08.2014 r. została wydana decyzja o ustaleniu 

lokalizacji inwestycji celu publicznego, 24.08.2017 r. po przeprowadzeniu postępowania Staro-

sta Rzeszowski zatwierdził projekt budowlany i udzielił pozwolenia na budowę masztu spółce 

P4. Dodał, że pierwsza decyzja Starosty była odmowna, ale P4 odwołało się od niej do Wojewo-

dy Podkarpackiego, czego wynikiem było udzielenie pozwolenia.  

- Przewodniczący RM odniósł się do treści pisma od właściciela 2 nieruchomości na szlabanie, 

zapytał, jakie jest stanowisko Gminy w tej sprawie. 

- Burmistrz J. Skotnicki powiedział, że prowadzone są prace, związane z projektowaniem przy-

łączy kanalizacyjnych i wodociągowych, tak by umożliwić remont budynków. 

- Radny T. Oleniacz podziękował pani B. Lew za przygotowanie do Kontroli problemowej, 

zapytał czy można wprowadzać zmiany w uchwale budżetowej, nie mając zgody z Urzędu Mar-

szałkowskiego, dotyczącej wycofania z projektu. Zapytał również o kwestię przedszkola w 

Matysówce. 

- Burmistrz J. Skotnicki odpowiedział, że oficjalnego pisma z Urzędu Marszałkowskiego nie ma, 

ale jest aprobata pana Pieli, który zajmuje się tą kwestią i za obopólną zgodą stron możliwe jest 

rozwiązanie umowy i wycofanie się z projektu. Jeśli chodzi o sprawę przedszkola w Matysówce, 

trwają rozmowy z dyrekcją niepublicznego przedszkola. 

- Radny Adrian Kocór zapytał o procedurę podziału działki, oddając część działki pod drogę 

gminną. 

- Burmistrz J. Skotnicki odpowiedział, że koszt podziału działki jest po stronie właściciela, 

natomiast koszt przejęcia – notarialny, jest po stronie gminy.  

- Przewodniczący RM zapytał, jaką mamy długość rowów przy drogach gminnych i jakie są 

koszty ich czyszczenia. 

- Inspektor S. Frączek powiedział, że mamy ok. 100 km długości, czyszczenie wykonuje firma 

„JAR” z Kielnarowej. Koszt czyszczenia 1 mb to 4,5 zł i 6 zł (z wywozem), koszenie poboczy i 

rowów ( 2 razy w roku) to 100 zł za godzinę pracy ciągnika. 

- Radny Eugeniusz Malak zapytał czy jest możliwość ograniczenia postoju samochodów na ulicy 

od strony urzędu, czy nie możemy „Orlika” dać w ajencję, kiedy będzie uruchomiony wyjazd z 

klińcem na drogi. 

- Burmistrz J. Skotnicki powiedział, że „Orlik” wybudowany był z dofinansowaniem i nie mo-

żemy go dawać w ajencję, jeżeli chodzi o postój przed Urzędem nie ma takiej możliwości ze 

względu na małą ilość miejsc parkingowych. 

- Inspektor S. Frączek odpowiedział, że wyjazdy na drogi będą już w przyszłym tygodniu. 
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- Sołtys Kielnarowej Andrzej Kalita zapytał, do kogo należą wiaty przystankowe przy drodze w 

kierunku Chmielnika oraz czy możliwe byłoby przejęcie przez Powiat drogi Kielnarowa –

Matysówka. 

- Burmistrz J. Skotnicki odpowiedział, że wiaty są własnością gminy i będą one stawiane w 

najbliższym czasie. W kwestii drogi, możemy zwrócić się z takim zapytaniem. 

 

Ad.14. Zapytania i interpelacje. 

- Radna Genowefa Szawara zwróciła się z prośbą o namalowanie 3 przejść na drodze w Herma-

nowej. 

- Burmistrz J. Skotnicki powiedział, że przejścia będą wkrótce malowane. 

- Sołtys wsi Matysówka Danuta Szyszka pochwaliła pracowników sezonowych, którzy pracowa-

li na terenie Matysówki za solidne wykonanie prac. Zapytała o możliwość przydzielenia jednego 

pracownika na stałe. 

- Burmistrz J. Skotnicki odpowiedział, że pracownicy sezonowi lepiej działają w grupach i w 

miarę potrzeb mogą być przydzielani czasowo. 

 

Ad.15. Informacja o wnioskach z poprzedniej sesji.  
Brak było wniosków. 

 

Ad.20. Głosowanie wniosków zgłoszonych podczas sesji. 

Wniosek nr 1 

Radnej Jadwigi Czarnik i Eweliny Malak następującej treści: 

„Zwracam się z prośbą o zwrócenie się do Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie udrożnienia 

przepustów pod mostkami i rowów przy drodze wojewódzkiej 878 w Kielnarowej (strona lewa 

od Tyczyna, na odcinku 500 m – odcinek planowanego chodnika). Podobny wniosek złożono w 

2015 r., gdzie do chwili obecnej nic nie zostało zrobione.” 

Rada w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

wniosek. 

 

 Wniosek nr 2 

Radnego Tomasza Oleniacza następującej treści: 

„Wnioskuję, by w trakcie tej kadencji Rady Miejskiej przyjąć jednolity tekst Studium Uwarun-

kowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy i Miasta Tyczyn.” 

Rada w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

wniosek. 

 

Wniosek nr 3 

Radnych Tomasza Oleniacza i Mieczysława Płonki następującej treści: 

„Wnioskuję o usunięcie kruszywa, które zostało bez zgody Gminy złożone przez nieznaną osobę 

i pomimo publicznego wezwania nie usunięte z terenu przy Domu Ludowym w Matysówce.” 

Rada w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

wniosek. 

 

Wniosek nr 4 

Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia, przedstawiony przez jej Przewodniczącego, następującej 

treści: 

„Podjęcie działań mających na celu rozpoznanie możliwości utworzenia na terenie Gminy Ty-

czyn: 

A) Zakład Opieki Leczniczej (Zakład Opieki Długoterminowej), 

B) Domów Dziennego Pobytu dla Seniorów, 
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C) Domu Pomocy Społecznej. 

Rada w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

wniosek. 

 

Ad.21. Zakończenie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Adam Skowroński    

o godz. 11.30 zamknął XLIX sesję Rady Miejskiej w Tyczynie.  

 

 

Protokołowała:  

Joanna Włoch-Dłurzej 

 

 

 

Przebieg obrad z sesji Rady Miejskiej w Tyczynie z dnia 20 kwietnia 2018 r. zarejestrowany 

został na nośniku elektronicznym (płyta CD) – dostępny w biurze rady.  


